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Närvarande   

Ordförande Iris Johnsson, PRO  

Vice ordförande Bo Werner SPF  

Ledamot Lilian Nenzén, PRO  

Ledamot Gun Hjorter, PRO  

Ledamot Nils Thulén, PRO  

Ledamot Karl Nordlander PRO  

Ledamot Sven Larsson  

  

 

 

Anmält förhinder: Lennart Söder, Mats Dahlbom 

I tjänsten närvarade: Kristina Haraldsson, sekreterare för rådet och  

Avdelningschef Gunnel Dahlin (delvis).  
 

   1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

    2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

    3. Val av justerare 

    Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner 

 

4. Besök av Gunnel Dahlin 

 Gunnel redogjorde för inkommen  remiss om valfrihetssy-

stem inom äldreomsorgen –ny central upphandling av vård 

och omsorgsboende. För Spånga-Tenstas del gäller det upp-

handling av Tensta äldreboenden samt Lingonet, korttids-

boende med start till september 2009. Ärendet kommer upp 
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på nämndmötet den 15/6. Den blir en central upphandling 

med fasta priser i tre nivåer för boendeplatser. Rådet beslu-

tade att Nils Thulén och Bo Werner skriver remissvar till 

nästa nämndmöte.   

 Gunnel presenterade kommande budgetplaneringsförslag 

för äldreomsorgen. Förslaget innebär ett minskat budgetun-

derskott med lösningar som drabbar verksamheten minst. 

En sjukskötersketjänst dras in. Erbjuds en annan ledig tjänst 

inom stadsdelen på fristad boende. Vaktmästarservice och 

vaktmästartjänst på Tensta servicehus blir en heltidstjänst 

istället för två tjänster. Därmed blir nuvarande FixarSven 

övertalig och vaktmästaren på Tensta servicehus blir kvar. 

Korttidsboendet Lingonet flyttar sina lokaler till Elins-

borgsbacken 9. Samtidigt minskas antal platser från tretton 

till sju. Ett gruppboende, Nyponet i Tensta läggs ner. Berör-

da boende på Nyponet erbjuds andra lediga platser succes-

sivt inom stadsdelen eller till andra alternativ som önskats 

utanför den egna kommunen. Eftersom efterfrågan i boende 

inte jämt varit stor i Tensta anser Gunnel att anpassningen 

av platser troligen inte kommer att innebära en försämring 

för äldre i behov framöver. 

  Det blir förändring av chefsbefattningarna  i verksamheter-

na vilket  betyder att en tjänst dras in sammantaget. 

 Nuvarande 1:e sekreterare Anica Hjulström kommer att bli 

central upphandlare för stadsdelen till hösten och flyttar 

från avd för Äldre. Istället kommer Anne-Christine Davids-

son som nu arbetar som enhetschef att tjänstgöra hos Gun-

nel med administration. 

 De föreslagna förhandlingar med Micasa syftar till  att läm-

na tillbaks outhyrda lägenheter på Tensta servicehus i nulä-

get 24 stycken som belastar budgeten med tomhyreskostna-

der. Även Fristad servicehus har 18 tomma lägenheter som 

kan komma att belasta budgeten till hösten 2009 om inget 

görs. 

 

Pensionärsrådet kommenterar att nuvarande förslag ej verkar 

att påverka verksamheterna allt för mycket negativt vilket rådet 

befarat.  

Sammanfattningsvis påpekar Gunnel att striktare bedömning 

av omsorgsbehov och hemtjänst redan genomförs med större 

andel avslag på ansökningar av hjälpbehov där det är möjligt. 



SID 3 (5) 

 

 

s 
Pensionärsrådet konstaterar att allt större ansvar läggs på indi-

viden i samhället och att pengar skjutsas mellan olika instanser 

i offentlig sektor. Pensionärsrådet ifrågasätter om det i ett hel-

hetsperspektiv blir några besparingar  för samhället. 

 

Pensionärsrådet frågar Gunnel om hur det blir med dagkollo 

till sommaren. Det blir utflykter till Eggeby Gård och Brom-

ma, Björklunds Hage i samarbete med Bromma SDF.  

Övrigt som Gunnel berättade är att anhörigstödsgrupp för män 

planeras att starta på Fristad. Samarbete är på gång med Tensta 

Röda korset för hjälp med värdinnor under träffarna.  

 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds proto-

koll 

Föregående protokoll från 2008-04-10 godkändes. 

 

    6. Anmälan av inkomna protokoll 

Bo Werner refererade från inkomna KPR-protokoll, jan- mars 2008. 

Berättar att KPR har remitterat ett ärende för utredning gällande att 

anhörigavlösning utan biståndbedömning på Hornskroken och Ki-

nesen.  

En kostpolicy för staden är framtagen.  

Pengar för utökat anhörigstöd finns att söka till stadsdelarna.   

 

7. Rapporter och skrivelser 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet. 

Sven rapporterade om remissvar från KPR gällande ett centralt in-

rättande av kontaktcenter i staden för äldre. Tillgängligheten till di-

rektkontakt med berörda handläggare lokalt kan med ett sådant 

centrum blir sämre. Det kan därför ifrågasättas om en sådan verk-

samhet behövs särskilt med hänsyn till kostnaderna och effekterna 

på annan verksamhet för de äldre.  

 

Det rapporterades från Guldkanten att aktiviteter under våren ordnas 

med musikunderhållning på Fristad och utflykt till Skytteholm på 

Ekerö. 

 

Pensionärsrådet frågar om trygghetsvandringarna för att förbättra 

utemiljön kommit igång? Det saknas information till rådet om detta.  

 



SID 4 (5) 

 

 

s 
8. Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt öv-

rig information från förvaltningen  

Bo och Iris var närvarande på förra stadsdelnämndsmötet.  

Pensionärsrådets arbete är allmänt uppskattat av nämndens ledamö-

ter med yttranden och synpunkter och det tillför verksamheterna 

kunskap och erfarenhet.   

  

    9. Övriga frågor 

    Lilian frågar om hur det blir med den beslutade närtrafiken. Sven 

svarar att arbetet med igångsättning pågår. Sven svarar att arbetet 

med igångsättning pågår. Tyvärr är praktiska frågor kring trafiken är 

fortfarande under utredning inför start. Informationen om trafiken 

sändes till hushållen när detta är klart. 

     

    Iris tar upp frågan om färgmarkering av trapporna i Tensta Träff. 

Pensionärsrådet överväger att i samarbete med Handikapprådet sän-

da en skrivelse i frågan till ansvariga för innemiljön i Tensta Träff. 

     

     10. Mötet avslutades 

     Ordföranden avslutade mötet. 

     

     Bilaga: 

     Balanslista 

 

      

 

     Vid protokollet 

       

 

      …………………………………. 

      Kristina Haraldsson 



SID 5 (5) 

 

 

s 
Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2008-04-10 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

 

 

 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Tekniska avdel-

ningen 

Maggan Cer-

vinger 

 Iris Johnsson 

bjuder in till mö-

tet den 7/8 

Riktlinjer hand-

läggning 

Bist.handlägg-

are Kristina 

Haraldsson 

 Preliminärt till 

mötet den 9/10 

Framtiden 

 

 

 

 

Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

 

 

Lämna gärna frå-

gor till BoW. inför 

möte med 

Eva Samuelsson 

Inbjuds till möte 

under hösten 

2008, förslag 

den 6/11  

 

Särnmark assistans Jan-Erik 

Nordgren 

Hösten 2008 Se protokoll  

2008-04-10 

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

 

  Se protokoll 

2007-11-08 

 

 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


